
MØTE I MALVIK ROTARY KLUBB 03.11.2020 

Det var sendt ut innkalling til møtet av sekretæren. Møtet ble avholdt i Hommelvik 

Bedehus kl. 18.30 da vårt møtelokale i Malvik Kirkestue ikke kunne benyttes. 

De fremmøte medlemmene ordnet med kaffe og noe å bite i. 

Det møtte 15 medlemmer samt dagens foredragsholder Yngvar Olsen fra institutt for 

biologi ved NTNU. 

President Mark åpnet møtet kl. 18.45 og ønsket alle velkomne. En spesiell velkomst til 

kveldens foredragsholder. 

Dagens trekning av gratislodd der Jan Henrik vart seierherre. 

Kjell fikk ordet for dagens 3 min. Tema Pasientreiser der han hadde forskjellige 

synspunkter på at det ikke var så helt enkelt alle tider når pasienten ofte må 

argumentere for å få den hjelp som er nødvendig. 

Presidenten tok så for seg pandemisituasjonen og rettet spørsmål til de frammøtte om 

hva vi skal gjøre. Flere medlemmer hadde ordet og uttrykte bekymring for situasjonen vi 

nå er oppi på nytt. Konklusjonen ble at medlemsmøtene inntil videre ikke blir avholdt og 

at styret skal vurdere situasjonen i lys av de nasjonale tiltakene som er bebudet denne 

uken. Styret vil sende ut en orientering i løpet av neste uke. 

Gudmund kunne elles opplyse med det han hadde fått opplyst at det ikke var noe 

problem med alkoholservering på lukkede møter dersom vi eventuelt ville avholde disse 

på Midtsand Grendahus.      

Dagens program var ved Professor Yngvar Olsen som fortalte om Oppdrett dets 

muligheter og utfordringer. 

han stilte spørsmålet. Er det meningsfylt for meg å delta i utviklingen av norsk og 

internasjonalt oppdrett. Svaret var ja.  

Matsikkerhet er en av verdens store utfordringer. Kan havet bidra her? 

Oppdratt stort potensiale for verdiskaping. Forressurser en utfordring i havbruk, men 

ikke så mye i landbruk. Konklusjon: Vi produserer hovedsakelig rovdyr i havet, men 

gressetere i landbruket. Akvakultur trenger derfor nye ressurser til fiskefor med marint 

fett. Laksen er nesten blitt havets ku, den er ikke lenger et rovdyr. 

Sjømat er klimavinneren fremover. Havbruket vil endre seg fremover som alt annet og i 

2030 trodde foredragsholderen at svært mye var endret. 

Han stilte også spørsmålet: Når kan sjømat bli like viktig som mat fra landdyr. I 2040 

kanskje?  

Yngvar fikk en del spørsmål fra medlemmene. 

For mer informasjon om foredraget vises til komplett presentasjon fra Yngvar som er 

sendt medlemmene. 

 

Presidenten takket Yngvar for et godt og svært interessant foredrag. 

Møtet slutt kl. 20.00. Presidenten takket for fremmøtet og ønsket alle vel hjem. 


